
CV5028S
2 x 18" 大功率超低音扬声器系统

CV5028S 超低音扬声器，动态好、瞬态响应快，低频下潜低。
JBL 声学工程师考虑到户外扩声，设计了扩声单元防水涂胶。
通过特性调校，提供了高质量的低频响应。CV5028S是一款
紧凑而强大的超低音，提供扩展低频响应，高性能的超低音
扬声器。外观颜色使用了 JBL Black DuraFlexTM finish，扬声
器表面美观耐看，不易刮伤。

CV5028S采用了一些先进的低频技术，是一款非常高质量的
超低音系统。其独特和创新的设计，加大限度地相互耦合两
个驱动器。而且，驱动器之间加大限度地耦合增加了瞬态响
应的快速性，同时也优化了整体能源效率。2x18 inch 低频驱
动器配备了两个大功率的 (460 mm) 驱动器，能够进行很长
的偏移，优点还在于减少了失真，并且具有非常对称和平坦
的电感曲线。锥盆是由非常高硬度的玻璃纤维增强纸制成，
具有隐形的防水处理。

18mm 桦木板箱体，保持声音的稳定输出。其凹陷的把手有
利于使用者对扬声器的搬运。两个 Neutrik® speakONTM NL4 
防水连接器提供输入和环通连接。CV5028S代表了一种创新
的超低音设计，在低频方面具有前所未有的性能和“有力”
的感觉。CV5028S 在驱动器性能方面采用了新技术，并结合
了声学瞬态响应的准确性，可以提供前所未有的低频再现质
量与低频下潜，以及非常快速和准确的低音响应。

悬吊系统 

CV5028S顶部分布M10的固定螺栓，在底部安装可拆卸防滑
塑胶垫。

防水方案
CV5028S提供防水的连接器件，能轻松应对室内外复杂的安
装环境，用户不用担心因为潮湿、雨水的原因损坏音响。

系统解决方案
CV5028S为室内外提供高质量的低频扬声器系统，很好地为
CV5000 Series产品扩展了低频，补充了扬声器系统的低频下
限。

性能
CV5028S是理想演出系统的选择，额外的峰值输出，使其成
为音乐会巡演和音乐应用需要更高水平的低频响应，这是通
过使用独特的 JBL扬声器技术和两个独立的声音线圈来实现
的。

关键信息 

技术规格 
系统类型 2 x 18" 低频扬声器系统
频率范围 (-10 dB)1： 34 Hz - 200 Hz   

频率范围 (±3 dB)1： 46 Hz - 200 Hz 

 额定输入功率 3： 1800W/3600W/7200W（连续 / 音乐信号 / 峰值）
额定阻抗： 4 ohms / 8 ohms

灵敏度 (1w@1m)1： 102 dB

最大声压级 1： 135 dB（最大峰值声压级 141 dB）

换能器
低频驱动器： 2 个 JBL 2242H 460 mm (18 inch) 驱动器， 

带 100 mm (4 inch) 音圈

外观
箱体结构： 18 mm 桦木板，配有把手，外观颜色 Black DuraFlexTM finish

IP 等级 4： IP55 (IEC 60529)  

网罩： 1.8 mm穿孔铁网，内附防水网罩
输入连接器： 可选离散和并联模式的并联的 NL4 Neutrik Speakon®

引脚分配： 低频：1+，1-

尺寸 (H x W x D)： 627 mm x 988 mm x 851 mm

净重： 88.6 kg

脚注：
1：半空间 (2π) 条件下测定。
2：最大声压级根据额定功率计算所得。
3：IEC 标准、峰值因数为 6 dB 的粉红噪声下进行 2 小时测试。
4：正面向下倾斜 0 度或更大，以便机柜排水。悬挂部件完全耐候性，适用于室内或有室外条件， 
其中标称湿度低于 50%，并且不是腐蚀性材料体的局部。未使用的 speakON 连接器必须使用硅胶
密封，以便防水和防潮。请保持音箱底部与地面保持水平 0°。
JBL 不断从事与产品改进相关的研究。一些通常表述了该理念的材料、生产方法和设计改进，在不
另行通知的情况下，被引入现有产品中。为此，任何当前的 JBL 产品可能在某些方面与其发布的描
述有所不同，但除非另有说明，否则将始终与原始设计规格同等或超过原始设计规格。

www.jblpro.com

产品亮点 
高性能
IP55防水等级，耐用可靠，可户外操作。
18 mm桦木箱体结构，保持产品声音持续稳定的输出。
2x18 inch低频驱动单元重量轻，能量好，低频频率下潜低，大功率大动态，瞬态
响应快；

灵活安装
凹槽式提手，更加有利于用户对音箱的搬运。防水凹槽连接器和切换开关，与音
箱连接时可以贴紧墙面，户外使用时，连接器不会产生积水。

进口品牌
传承 JBL严格高要求的标准，其黑色铭牌与箱体风格保持一致。
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CV5028S频率响应
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Machining/Extrusion
NOTES:

Dimensions shown are for reference and inspection only.  Refer to electronic 3D CAD files as 1.
provided with this drawing for overall definition of part geometry.
Material:2.
Part to be free of burrs and sharp edges.3.
Surfaces to be free of imperfections within Ra 32 microinches or better unless otherwise specified.4.
Engrave, permanent ink stamp, or label HARMAN part number and revision indicated on this 5.
drawing using 12 point font in approx. location shown (near side).
Part shall be bagged or tagged with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.6.
Part shall be packaged to prevent damage during shipping.7.
(If applicable) Part to be manufactured using HARMAN Tooling Part Number xxxxxxxx.8.

Tooling
NOTES:

This document provides a part number for the tooling used to manufacture xxxxxxxx.1.
The supplier shall mark & inventory the tool by the part number & revision level shown in the title 2.
block of this drawing.

Paint & Screen Drawing
NOTES:

Part numbers on this drawing are shown for reference only.  Refer to the Bill Of Materials for the 1.
latest part numbers and revisions.
Refer to part(s):2.
Surfaces indicated to be painted:3.
Surfaces indicated to be masked free of paint.4.
Overspray acceptable where indicated.5.
Art shown for location and reference only.  Actual artwork may differ in appearance. 6.
Screen art:7.
Ink:A.
Color 1:
Color 2:

Part shall be free of scratches and paint imperfections.8.
Part shall be packaged to prevent damage during shipping.9.
Part shall be bagged or tagged with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.10.

Sheetmetal
NOTES:

Dimensions shown are for reference and inspection only.  Refer to electronic 3D CAD files as 1.
provided with this drawing for overall definition of part geometry.
Material: 18ga (.048") electro-galvanized steel.2.
Use minimal bend radius and tear reliefs unless otherwise specified.3.
Part to be free of burrs and sharp edges.4.
Surfaces to be free of imperfections within Ra 32 microinches or better unless otherwise specified.5.
Hard stamp, permanent ink stamp, or label HARMAN part number and revision indicated on this 6.
drawing using 12 point font in approx. location shown (near side).
Part shall be bagged or tagged with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.7.
Part shall be packaged to prevent damage during shipping.8.
(If applicable) Part to be manufactured using HARMAN Tooling Part Number xxxxxxxx.9.

Plastics
NOTES:

Dimensions shown are for reference and inspection only.  Refer to electronic 3D CAD files as 1.
provided with this drawing for overall definition of part geometry.
Volume (in3): 2.
Material: 3.
Max regrind: A.
Flame rating: UL 94V-2 or better.B.
Color: C.

Typical Wall Thickness:4.
Part to be free of flash and vestige within 0.004" unless otherwise specified.5.
Typical cosmetic surface texture:6.
Cosmetic surfaces are to be free of ejector and/or gate marks. Ejector and gate locations subject to 7.
approval by HARMAN.
Typical Draft: 1  unless otherwise specified.8.
Part to be debossed with cavity number where indicated.9.
Part to be debossed with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.  Revision to 10.
be debossed using removeable insert pin.
Part shall be bagged or tagged with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.11.
Part shall be packaged to prevent damage during shipping.12.
Part to be manufactured using HARMAN Tooling Part Number xxxxxxxx.13.

Casting
NOTES:

Dimensions shown are for reference and inspection only.  Refer to electronic 3D CAD files as 1.
provided with this drawing for overall definition of part geometry.
Volume (in3): 2.
Material: 3.
Typical Wall Thickness:4.
Part to be free of flash and vestige within 0.004" unless otherwise specified.5.
Surfaces to be free of imperfections within Ra 64 microinches or better unless otherwise specified.6.
Typical Draft: 2  unless otherwise specified.7.
Screw bosses not to be used for ejector pins.8.
Part to be debossed with cavity number where indicated.9.
Part to be debossed with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.  Revision 10.
to be debossed using removeable insert pin.
Part shall be bagged or tagged with HARMAN part number and revision indicated on this drawing.11.
Part shall be packaged to prevent damage during shipping.12.
Part to be manufactured using HARMAN Tooling Part Number xxxxxxxx.13.
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TOLERANCES UNLESS OTHERWISE 
SPECIFIED:

All Dimensions: .10
Angular: .5

ALL DIMENSIONS ARE IN MILIMETERS
ALL DIMENSIONS APPLY AFTER FINISH.

TOLERANCES UNLESS OTHERWISE SPECIFIED
Per NADCA Publication 402 Standard Tolerance:

Linear: .20 for first mm,
plus .02 for each add'l mm

Hole Diameter: .10
Angular: .5

ALL DIMENSIONS ARE IN MILIMETERS
ALL DIMENSIONS APPLY AFTER FINISH.

TOLERANCES UNLESS OTHERWISE SPECIFIED:

Extruded Features: .20 for first mm, 
plus .10 for each add'l mm
Machined Features: .10

Angular: .5

ALL DIMENSIONS ARE IN MILIMETERS
ALL DIMENSIONS APPLY AFTER FINISH.

TOLERANCES UNLESS OTHERWISE SPECIFIED

Bend to Bend: .30
Bend to Feature: .20

Feature to Feature: .10
Feature Tolerance: .10

Angular: .5

ALL DIMENSIONS ARE IN MILIMETERS
ALL DIMENSIONS APPLY AFTER FINISH
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